
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 22.02.2018  
 
Sigbjørn Framnes (Frp) sette fram slikt forslag: 
 

«Alternativ: 
 
1. Fylkestinget ber om at videre utbygging/omstilling til kantstopp stilles i ro inntil det foreligger et 

datagrunnlag vedrørende ulykker og nesten-ulykker. 
 

2. Det legges frem for utvalg for miljø og samferdsel egen sak vedrørende innbyggerinitiativet 
om å tilbakeføre kantstoppet til busslommer.» 

 
Røysting 
 
Framnes sitt forslag punkt 1 fekk 5 røyster (Frp, H) og fall. 
Framnes sitt forslag punkt 2 fekk 2 røyster (Frp) og fall. 
Innstillinga fekk 10 røyster (V, MDG, SV, Sp, KrF, A) og vart vedteken som innstilling til fylkestinget. 

 
Innstilling til fylkestinget 
 
Fylkestinget tar ikkje stilling til fjerning av kantstopp langs Fv 287 Kråkenes no, men viser til at Statens 
vegvesen skal gjennomføre ei etterundersøking av tiltaket som skal avklare vidare status. Fylkestinget legg 
til grunn at spørsmålet om kantstopp eller lomme på Kråkenes vert handsama gjennom rullering av 
handlingsprogrammet for Miljøløftet. 
 
 


